
Obchodní akademie, Střední odborná škola knihovnická a Vyšší odborná škola Brno 

 
Zápis č. 3  

z jednání ze školské rady zvolené na období 2018−2021 ze dne 30. 8. 2018 

 

Přítomni: 

Členové školské rady (dále jen ŠR): Ing. Pfléger Petr 

                                                               Mgr. Bukovská Lenka 

                                                               Wenzlovská Andrea 

                                                               Ing. Hnidáková Pecková Jarmila 

                                                               Ing. Polášek Radim, Ph.D. 

                                                               Ing. Mgr. Zouhar Lukáš        

                                                               Lukas Ondřej       

Nepřítomni: 

Bc. Doležel Michal  

pí Natálie Bezvodová  

 

Hosté 

Ředitel školy: Ing. Mgr. Jiří Haičman 

 

Program: 

1. Schválení školního řádu SOŠ a VOŠ 

2. Schválení kritéria hodnocení  

3. Projednání Školního vzdělávacího programu, dále jen ŠVP u SOŠ 

4. Diskuze 

 

Paní předsedkyně Ing. Jarmila Hnidáková Pecková v 14.35 zahájila jednání Školské rady, navrhla 

program jednání: 

ŠR schválila navržený program jednání 

 

Ad. 1 Pan ředitel seznámil členy se změnami ve školním řádu SOŠ a VOŠ. 

ŠR schválila školní řád 

Hlasování: 7 (pro) - 0 (proti) – 0 (zdržel/a) 

 

Ad. 2 Pan zástupce Ing. Mgr. Lukáš Zouhar (člen rady) seznámil členy ŠR se změnami kritériích 

hodnocení. 

ŠR schválila kritéria hodnocení 

Hlasování: 7 (pro) - 0 (proti) – 0 (zdržel/a) 



Ad. 3. Následně pan zástupce (člen rady) seznámil členy ŠR se změnami ŠVP na oboru Obchodní 

akademie a Informační služby. U obou oborů došlo k navýšení hodinové dotace předmětu 

Matematika, a to z důvodu očekávané státní maturity. U Obchodní akademie došlo k navýšení 

o 2 hodiny, které byly přesunuty z jiných předmětů. U Informačních služeb došlo k navýšení o 8 

hodin. 

 

Ing. Polášek Radim, Ph.D. společně s paní předsedkyní Ing. Jarmilou Hnidákovou Peckovou navrhli, 

aby do budoucna vedení školy zvážilo vyučovat i jiný cizí jazyk, např. francouzský nebo ruský. 

 

Pan zástupce seznámil členy ŠR i s dodatky ŠVP, u všech třech oborů došlo ke změně zkratek 

předmětů, vypuštění některého nářadí u předmětu Tělesná výchova a u oboru Ekonomické lyceum 

u předmětu Praxe došlo k doplnění – předmět Praxe se uskutečňuje jako součást vyučování ve 

2 týdenních blocích po 80 hodinách. Hodinová dotace praxe je zahrnuta v učebním plánu 

přepočtenou dotací 60 hodin. 

ŠR projednala ŠVP 

 

Nejbližší zasedání ŠR bylo stanoveno na 25. 10. 2018, předběžně v 15.30 hod. 

                                                                       

Zapsala dne 30. 8. 2018 Wenzlovská Andrea  Ověřili: 

 

 

       Ing. Jarmila Hnidáková Pecková 

 

 

       Ing. Radim Polášek, Ph.D. 

 


